
 

Dear colleagues! 

M. Kozybayev North Kazakhstan State University is one of the leading multidisciplinary 

universities in Kazakhstan, announces a competition for inviting foreign specialists to carry out pedagogical 

and scientific activities for a period of at least 4 weeks. 

The pedagogical activity of foreign specialists may consist in the development and reading of 

training courses, lecturing (lectures) and conducting master classes, participation in conferences and 

seminars as lecturer. 

The fee is paid on the basis of the conclusion of the contract in the amount of about                          2500 

€ (EUR). From the amount of the fee is withheld income tax at a rate of 20% (for tax non-residents). Foreign 

specialists are accommodated in the hotel, and travel expenses are also paid. 

Invited foreign specialists have the following requirements: 

1. Foreign experts should have a high citation index, joint researches with well-known scientists, patents, 

participate in international projects with confirmative documents. 

2. Special attention is paid to foreign experts in IT technology, innovative pedagogy, development of soft 

skills, development of entrepreneurial skills, development of start up projects, project management for 

medical faculties. 

3. Invited foreign specialists must have a PhD or a Doctoral degree. And also, have at least 5 years of 

teaching experience and at least 10 years of professional experience. 

4. Invited specialists should have publications in the last 3 years in scientific and professional journals with 

impact factor. 

5. Invited experts carry out activities in accordance with KPI (Annex 1). 

If you are interested in this proposal, you will need to issue a number of documents: 

 1) One photo (3 x 4cm); 

 2) A copy of the passport; 

 3) Copy of diplomas (bachelor, master and doctoral); 

4) CV and letter of recommendation; 

 5) Documentary evidence relating to the impact factor, citation index, scientific foundation and patent 

record. 

Should you have any questions in this regard, please contact us at the following email address: 

amcc_nksu@mail.ru, tel. +7 (7152) 369424 

 

 

 

 

 

 



 

Уважаемые коллеги! 

 

 Северо-Казахстанский государственный университет им. М. Козыбаева - один из 

ведущих многопрофильных университетов Казахстана объявляет конкурс на участие в 

программе привлечения ведущих зарубежных специалистов для осуществления 

педагогической и научной деятельности сроком не менее 4 недель. 

Педагогическая деятельность иностранных специалистов заключается в разработке 

и проведении учебных курсов, выступлении с лекциями, проведении мастер-

классов,  участии в конференциях и семинарах в качестве докладчиков и лекторов. 

Гонорар выплачивается на основании заключенного договора и составляет не более 

2 500 € (EUR). С суммы гонорара удерживается подоходный налог в размере 20 % (для 

налоговых нерезидентов). Иностранные специалисты размещаются в гостинице, также 

оплачивается проезд в оба конца.  

К приглашаемым иностранным специалистам предъявляются следующие 

требования: 

1. Иностранные эксперты должны иметь высокий индекс цитирования, совместную 

работу с известными учеными, патенты, участие в международных проектах с 

подтверждающими документами. 

2. Особое внимание уделяется иностранным экспертам в сфере IT технологии, 

инновационной педагогики, развития soft skills, развития предпринимательских навыков, 

разработки start up проектов, проектного управления для медицинских факультетов. 

3. Приглашаемые иностранные специалисты должны иметь степень PhD или доктора 

наук, а также, иметь опыт преподавательской деятельности не менее 5 лет и 

профессиональной деятельности не менее 10 лет. 

4. Приглашаемые специалисты должны иметь публикации за последние 3 года, в 

научных и профессиональных журналах с импакт-фактором. 

5. Приглашаемые специалисты осуществляют деятельность согласно KPI 

(приложение 1). 

Если Вы заинтересованы в данном предложении необходимо предоставить ряд 

документов:  

 1) Одну фотографию (3*4см); 

 2) Копию паспорта; 

 3) Копии дипломов (бакалавриат, магистратура и докторантура); 

 4) CV и рекомендательное письмо; 

 5) Документальные доказательства, относящиеся к импакт-фактору, индексу 

цитирования, научный фонд и патентной записи. 

 По всем интересующим Вас вопросам обращайтесь по следующему электронному 

адресу amcc_nksu@mail.ru, тел. +7 (7152) 269424.  
 

 

 

 

 

 

 

 


